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ZÁPIS 
z 13. veřejného zasedání Zastupitelstva města Šlapanice, 

konaného dne 12. června 2013 

__________________________________________________________________________________ 

 

 

Přítomni: viz prezenční listina 
 
Návrh programu jednání: 

1.   Zahájení 
2.   Jmenování zapisovatele a sčitatele 
3.   Určení ověřovatelů zápisu 
4.   Schválení programu jednání 
5.   Kontrola úkolů z minulého zasedání 
6.   Změna Jednacího řádu ZM 
7.   Rozpočtové opatření č. 4/2013 
8.   Rozpočtové opatření č. 5/2013 
9.   Rozpočtové opatření č. 6/2013  
10.   Rozpočtové opatření č. 7/2013  
11.   Schválení účetní závěrky za rok 2012  
12.   Návrh závěrečného účtu města Šlapanice za rok 2012  
13.   Rozpočtový výhled na roky 2014 až 2018 
14.   Schválení finančních dotací zájmovým organizacím 

15.   Kupní smlouva č. KS-2013-03 – pozemek p. č. 417/3 v k. ú. Šlapanice u  
        Brna  
16.   Kupní smlouva č. KS-2013-04 – části pozemku p. č. 2206/1 v k. ú.  
        Šlapanice u Brna    
17.   Kupní smlouva č. KS-2013-05 – část pozemku p. č. 2120/1 v k. ú.  
        Šlapanice u Brna  
18.   Směnná smlouva č. SS-2013-02 (pozemek p. č. 2216/1; část poz. p. č.  
         2206/1 v k. ú Šlapanice u Brna) 
19.   Snížení energetické náročnosti ZŠ – zadávací dokumentace  
20.   Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ – zadávací dokumentace 
21.   Přistoupení k projektu Zdravé město 
22.   Návrh zástupce města – předseda Bytového družstva Šlapanice,  
        družstvo  
23.   Obecně závazná vyhláška č. 2/2013 
24.   Územní plán Šlapanice  
25.   Informace z výborů 
26.   Informace ST, MS, TAJ 
27.   Diskuse členů ZM 
28.   Diskuse občanů 
29.   Závěr 

 
 
ad 1. Zahájení 
ST zahájil 13. veřejné zasedání Zastupitelstva města Šlapanice v 16:05 hodin a přivítal 
přítomné zastupitele a občany. Dále konstatoval, že v kinosále je přítomno 19 členů 
zastupitelstva. Zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné. Omluvili se Mgr. Aleš Charvát 
z osobních důvodů a Ing. Alena Řezníčková z pracovních důvodů se dostaví později.  
 
Mgr. Trněná oznámila nahrávání průběhu zasedání kamerou s cílem vysílat záznam na 
internetu. 
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ST - Zápis z 12. zasedání zastupitelstva města byl ověřen ověřovateli a rozeslán členům 
zastupitelstva. Písemné připomínky k zápisu vznesla Mgr. Trněná písemně: 
požaduje ze zápisu v bodě 27. Diskuse zastupitelů vypustit k diskusi o novém řediteli ZŠ, že 
starosta o novém řediteli ZŠ uvedl „je komunikativní, inovační a přichází s novými projekty“. 
Tato slova na zasedání ZM starosta nepronesl, a proto nemají v zápise 12. ZM co dělat. 
O námitce rozhoduje zastupitelstvo a navrhuje usnesení: 
ZM schvaluje, že námitka Mgr. Michaely Trněné je důvodná a vypouští se ze zápisu 12. 
zasedání zastupitelstva města.  
Ing. Mrkvica vznáší ústně připomínku k zápisu z 12. zasedání ZM a požaduje doplnit na 
str. 11, bod. 28, k „Ing. Mrkvica – považuje za nutné upozornit občany, neboť dle jeho názoru 
to město nedělá“:  …. na můj diskusní příspěvek ohledně skládky …. 
ST – v zákoně o obcích je dáno, co vše musí obsahovat zápis ze zasedání zastupitelstva; 
obsah diskuse nemusí být součástí zápisu. Pokud jde o námitku Ing. Mrkvici, nelze ji v této 
chvíli zkontrolovat s audiozáznamem, neboť ten není k dispozici.  Proto navrhuje uznat 
námitku jako důvodnou a vypustit ji ze zápisu 12. zasedání ZM. 
Mgr. Hanáková upozornila, že o námitce zastupitele k zápisu musí rozhodnout nejbližší 
zasedání zastupitelstva. Námitka musí být předložena včas. 
 
Hlasování o námitce Mgr. Trněné: 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje, že námitka Mgr. Michaely Trněné je důvodná a vypouští se ze zápisu 12. 
zasedání zastupitelstva města.  
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
Hlasování o námitce Ing. Mrkvici: 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje, že námitka Ing. Miroslava Mrkvici je důvodná a vypouští se ze zápisu 12. 
zasedání zastupitelstva města.  
Hlasování: 10 PRO – 0 PROTI – 9 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 2. Jmenování zapisovatele a sčitatele  
Zapisovatelkou jmenována paní Štěpánka Benadová; sčitatelkou Bc. Milada Cvrková, DiS.  

 

 

 
ad 3. Určení ověřovatelů zápisu 
ST –  za ověřovatele zápisu určeni zastupitelé: paní Marie Králová a pan Jan Zycháček. Oba 
ověřovatelé projevili souhlas s návrhem.  
 
 
 
ad 4. Schválení programu jednání 
ST – zastupitelé obdrželi program jednání v termínu, následně byly dodány podkladové 
materiály k bodu 20A. Veřejná soutěž na výběr dodavatele finančních služeb – poskytnutí 
dlouhodobého investičního úvěru. Dále navrhuje vložit za bod 14. bod 14A. Darovací 
smlouva č. DS-2013-03 – humanitární pomoc obci Hřensko.   
p. Karásek – žádá projednání – vypuštění věty v záhlaví Šlapanického zpravodaje: List 
občanů Šlapanic a Bedřichovic. Dále upozorňuje, že 6. 5. 2013 zaslal návrh na zrušení 
vyhlášky na výherní automaty, ale předkladatelem bodu 23. Obecně závazná vyhláška č. 
2/2013 je místostarosta RNDr. Novák. 
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ST dodal, že vyhláška k výherním automatům je součástí bodu 23 a následně přečetl 
program 13. veřejného zasedání včetně vložených bodů 14A. a 20A. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje vložení bodu 20A. Veřejná soutěž na výběr dodavatele finančních služeb – 
poskytnutí dlouhodobého investičního úvěru za bod 20. programu jednání. 
Hlasování: 16 PRO – 0 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje vložení bodu 14A. Darovací smlouva č. DS-2013-03 – humanitární pomoc 
obci Hřensko za bod 14. programu jednání. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
p. Karásek předkládá nový bod programu: Vypuštění věty v záhlaví Šlapanického 
zpravodaje – List občanů Šlapanic a Bedřichovic. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje vložení nového bodu „Vypuštění věty v záhlaví Šlapanického zpravodaje 
– List občanů Šlapanic a Bedřichovic“. 
Hlasování: 6 PRO – 2 PROTI – 11 SE ZDRŽELO 
Návrh nebyl přijat. 
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje program jednání včetně vložených bodů 14A a 20A. 
Hlasování: 14 PRO – 2 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 5. Kontrola úkolů z minulého zasedání 
ST -  úkoly nebyly uloženy, dotazy byly zodpovězeny přímo na jednání nebo zaslány 
písemně. 
Mgr. Trněná 

- zápis byl zaslán se zpožděním 
- v písemné odpovědi starosty nebylo zodpovězeno, proč byl vybrán nový ředitel 

ST – rada města rozhoduje o jmenování ředitele; výběrová komise pouze doporučuje 
Mgr. Trněná – žádá písemnou odpověď  
ST – odpovíme písemně 
Ing. Mrkvica – v bodě „Diskuse občanů“, druhá odrážka, žádal starostu o odpověď, kterou 
však neobdržel  
ST – slíbil odpověď do 30 dnů 
Mgr. Hanáková doplnila, že Ing. Mrkvica tentýž dotaz vnesl na ni a ona bezprostředně 
odpověděla. 
 
 
 
ad 6. Změna Jednacího řádu ZM  
ST – v souvislosti s požadavkem na úpravu diskusních příspěvků členů zastupitelstva při 
jednání tohoto orgánu se předkládá návrh změny jednacího řádu Zastupitelstva města 
Šlapanice. 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Mrkvica, Mgr. Hanáková, Ing. Pernica. 
Ing. Mrkvica předkládá protinávrh usnesení: 
ZM schvaluje doplnění čl. 6, odst. 14 takto: Toto omezení se nevztahuje na 
předkladatele diskusního příspěvku. 
Hlasování: 7 PRO – 1 PROTI – 11 SE ZDRŽELO 



 4 

Protinávrh nebyl přijat. 
 
Ing. Mrkvica: Návrh usnesení 
ZM schvaluje změnu předsedajícího zasedání zastupitelstva města. 
Hlasování: 1 PRO – 11 PROTI – 7 SE ZDRŽELO 
Návrh nebyl přijat. 
 
Návrh usnesení 
ZM Šlapanice schvaluje změnu jednacího řádu Zastupitelstva města Šlapanice v čl. 6 
bod 13 – doplňuje se poslední věta, dále se vkládá nový odstavec č. 14, původní 
odstavce č. 14 – 18 se nově označují jako odstavce 15 – 19 a upravuje se znění 
odstavce č. 1 v čl. 10 jednacího řádu. 
Ostatní ustanovení JŘ zůstávají beze změny. 
Hlasování: 12 PRO – 7 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
O zaprotokolování požádali a hlasovali proti: Ing. Mrkvica, Ing. Pernica, Mgr. Konečný, p. 
Karásek, p. Kopeček, Mgr. Trněná, RNDr. Tesařík. 
 
V 16.55 hodin odešel z jednacího sálu Ing. Pernica, přítomno 18 zastupitelů.  
 
 
 
ad 7. Rozpočtové opatření č. 4/2013 
ST - rozpočtové opatření řeší změny v neinvestičních příjmech a neinvestičních výdajích. 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 4 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši 1 846 300 Kč v rozsahu bodů 1) a 2). 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 8. Rozpočtové opatření č. 5/2013   
ST – rozpočtové opatření bez zvýšení celkových příjmů i celkových výdajů.  
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Slaný, Ing. Pernica, Ing. Seidlová. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 5 bez zvýšení celkových příjmů i výdajů – převod 
75 000 Kč z § 6409 na § 4399. 
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 9. Rozpočtové opatření č. 6/2013   

ST – rozpočtové opatření se zvýšením celkových příjmů i celkových výdajů ve shodné výši 

112 100 Kč. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 6 se zvýšením celkových příjmů i výdajů ve 
shodné výši 112 100 Kč v rozsahu bodů 1) a 2). 
Hlasování: 17 PRO – 0 PROTI – 1SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
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ad 10. Rozpočtové opatření č. 7/2013   
ST – rozpočtové opatření se zvýšením celkových příjmů o 645 900 Kč, celkových výdajů o 
7 145 900 Kč a financování o 6 500 000 Kč.  
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, ST, Ing. Slaný. 
V 17.01 hodin se vrátil do jednacího sálu Ing. Pernica, přítomno 19 členů zastupitelstva.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtové opatření č. 7 se zvýšením celkových příjmů o 645 900 Kč, 
celkových výdajů o 7 145 900 Kč a zvýšením financování o 6 500 000 Kč v rozsahu 
bodů 1) až 4). 
ZM schvaluje změnu závazných ukazatelů: 

- č. 5 – Neinvestiční transfery organizacím, občanským sdružením, obecně 
prospěšným společnostem, nepodnikajícím fyzickým osobám a občanů – 
zvýšení z 953 000 na 1 653 000 Kč 

- č. 6 – Výdaje na činnost vnitřní správy – zvýšení investičních výdajů z 2 120 000 
Kč na 4 120 000 Kč 

- č. 9 – celkové neinvestiční výdaje na činnost Městské knihovny – zvýšení 
z 1 400 000 Kč na 1 650 000 Kč. 

Hlasování: 14 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 11. Schválení účetní závěrky za rok 2012   
ST – novela zákona o účetnictví stanoví povinnost poprvé za rok 2012 schvalovat účetní 
závěrku, které je v kompetenci ZM. Prováděcí vyhláška, která stanoví postup a způsob 
schvalování, nebyla dosud vydána. Proto je předkládána účetní závěrka v rozsahu, 
doporučeném Jihomoravským krajem. 
K posouzení roční závěrky jsou předkládány – rozvaha, výkaz zisku a ztráty za rok 2012, 
příloha závěrky dle vyhlášky č. 410/2009 Sb. a inventarizační zpráva. Kompletní závěrka je 
k nahlédnutí na finančním odboru městského úřadu. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Mrkvica, Ing. Slaný. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje účetní závěrku, sestavenou k 31. 12. 2012 bez výhrad. 
ZM schvaluje zúčtování výsledku hospodaření za rok 2012, tj. zisku ve výši 9 932 401, 
19 Kč, ve prospěch účtu 432 – Nerozdělený zisk minulých let. 
Hlasování: 15 PRO – 0 PROTI – 4 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 12. Návrh závěrečného účtu města Šlapanice za rok 2012   
ST -  návrh závěrečného účtu je předkládán v souladu s ustanovením § 17 zákona č 
250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech územních rozpočtů. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Mrkvica, který žádá o zaslání písemné odpovědi ke svému 
dotazu, týkajícího se hospodaření společnosti SATESO (kdo dluží, jak jsou vymáhány 
pohledávky, komu dluží Sateso). 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje závěrečný účet hospodaření za rok 2012 bez výhrad. 
Hlasování: 14 PRO – 0 PROTI – 5 SE ZDRŽELO 
Návrh byl přijat. 
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ad 13. Rozpočtový výhled na roky 2014 až 2018 
ST – návrh rozpočtového výhledu je předkládán na roky 2014 až 2018; byl zpracován na 
základě dosažené skutečnosti v roce 2012, aktualizovaného rozpočtu na rok 2013, 
uzavřených smluv o dlouhodobých závazcích, aktualizované predikce vývoje příjmů a 
předpokládaného vývoje běžných a kapitálových výdajů. 
Výhled kapitálových výdajů zahrnuje plánované investiční akce – Regenerace objektů ZŠ, 
Stabilizace svahu pod ZŠ, Atletický areál ZŠ, Středisko sběrných odpadů Šlapanice, 
Revitalizace návsi v Bedřichovicích.  
V rozpravě vystoupili: Ing. Mrkvica, Ing. Slaný, ST, Ing. Pernica, Ing. Řezníčková, Mgr. 
Trněná. 
Ing. Řezníčková se dostavila v 17.23 hodin, přítomno 20 zastupitelů. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje rozpočtový výhled města Šlapanice na období let 2014 – 2018.  
Hlasování: 12 PRO – 0 PROTI – 8 SE ZDRŽELO  
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 14. Schválení finančních dotací zájmovým organizacím  
ST  - jedná se o změnu režimu; novelou loterijního zákona obdrží město finanční prostředky 
z provozu loterií a výherních hracích automatů. 
V rozpravě vystoupili:  Ing. Pernica, Mgr. Trněná, ST.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje poskytnutí neinvestičních dotací občanským sdružením: 

- SK Šlapanice – kopaná, IČ 49458256  200 000 Kč 
- Orel jednota Šlapanice, IČ 65265726  200 000 Kč 
- TJ Sokol Šlapanice, IČ 18565816   250 000 Kč. 

Hlasování: 16 PRO – 1 PROTI – 3 SE ZDRŽELI   
Návrh byl přijat.  
O zaprotokolování požádali: 
hlasovali pro – p. Zycháček, Ing. arch. Klaška 
hlasovali proti – p. Karásek. 
 
 
 
ad 14A. Darovací smlouva č. DS-2013-03 – humanitární pomoc obci Hřensko  
MSH -  v souvislosti s povodněmi rozhodla rada města doporučit ZM ke schválení poskytnutí 
naturálního daru obci Hřensko, skládajícího se z nářadí a ochranných pomůcek a čisticích a 
dezinfekčních prostředků ve výši 42 015 Kč. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Darovací smlouvu č. DS-2013-03 na poskytnutí humanitární pomoci – 
naturálního daru v hodnotě 42 015 Kč obci Hřensko, IČ 00261351.  
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 15. Kupní smlouva č. KS-2013-03 – pozemek p.č. 417/3 v k.ú. Šlapanice u Brna  
MSH – jedná se o úzký pozemek v majetku města; cena stanovena znaleckým posudkem.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje kupní smlouvu č KS-2013-03 na prodej pozemku p.č. 417/3, o výměře 33 
m² v k.ú. Šlapanice u Brna, z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví kupujícího. 
Cena v celkové výši 10 700 Kč byla stanovena znaleckým posudkem.  
Hlasování: 20 PRO – 0 PROTI – 0 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
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ad 16. Kupní smlouva č. KS-2013-04 – části pozemku p.č. 2206/1 v k.ú. Šlapanice u 
Brna 
MSH – jedná se o pozemek na ulici Dlouhá. 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-04 na prodej částí pozemku p.č. 2206/1, 
oddělených geometrickým plánem č. 2681-216/2012 jako nové pozemky p.č. 2206/169, 
o výměře 28 m², a p.č. 2206/170, o výměře 51 m², vše v k.ú. Šlapanice u Brna, a to 
z vlastnictví města Šlapanice do vlastnictví společnosti CEDR, spol. s r o., Olomoucká 
1186/14, Brno, IČ“ 00360163. Cena v celkové výši 43 450 Kč byla stanovena dohodou 
smluvních stran.  
Hlasování: 18 PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat. 
 
 
 
ad 17. Kupní smlouva č. KS-2013-05 – část pozemku p.č. 2120/1 v k.ú. Šlapanice u 
Brna 
MSH – jedná se o odkoupení části pozemku na ulici Dlouhá do vlastnictví fyzických osob; 
cena stanovena dle znaleckého posudku. 
RNDr. Novák – oznamuje, že je žadatelem o odkoupení pozemku. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Kupní smlouvu č. KS-2013-05 na prodej části pozemku p.č. 2120/1, 
oddělené geometrickým plánem číslo 2681-216/2012 jako nový pozemek p.č. 2120/21, 
o výměře 41 m², vše v k.ú. Šlapanice u Brna, a to z vlastnictví města Šlapanice do 
vlastnictví kupujících. Cena ve výši 550 Kč/m² byla stanovena dohodou smluvních 
stran. 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 18. Směnná smlouva č. SS-2013-02 (pozemek p.č. 2216/1; část poz. p.č. 2206/1  
v k.ú. Šlapanice u Brna) 
MSH – jedná se o směnnou smlouvu mezi fyzickou osobou a městem. 
V rozpravě vystoupili: Ing. Pernica, MSH. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Směnnou smlouvu č. SS-2013-02 na směnu pozemků v k.ú. Šlapanice u 
Brna mezi městem Šlapanice a fyzickou osobou. Doplatek mezi cenami směňovaných 
pozemků byl stanoven dohodou smluvních stran ve výši 200 Kč/m². 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 19. Snížení energetické náročnosti ZŠ – zadávací dokumentace 
ST – na základě již schváleného investičního záměru a následných jednání vypracovala 
společnost DEA, Energetická agentura, zadávací, resp. prováděcí projektovou dokumentaci. 
Cílem projektové dokumentace je vytvořit zadání pro výběr dodavatele, který by měl provést 
revitalizaci pavilonu A, C a D základní školy. 
Na základě výsledků měření posuvů a deformací konstrukčního systému ZŠ Šlapanice došlo 
k novým zjištěním o posunu podloží. Z těchto důvodů bylo nutno provést úpravy ve statickém 
zajištění v části SO25 – Komunikace a zpevněné plochy.  
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Předpokládaná hodnota vychází ze směrných cen datové základny programu Build Power od 
firmy RTS. Rozpočtová cenová výše prací je 72 105 234 + DPH. 
Informace starosty odborně doplnil Ing. Halamíček, pracovník agentury DEA. 
V rozpravě vystoupili: p. Karásek, ST, Ing. Řezníčková, Mgr. Trněná. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje úpravu celkové rozpočtové ceny investiční akce: „Snížení energetické 
náročnosti ZŠ Šlapanice“ na základě nových zjištění v posunu podloží a tím vzniklých 
nákladů na zajištění komunikací na celkovou výši 72 105 234 Kč + DPH (v platné 
sazbě). 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 20. Sanace a zajištění sesuvného tělesa ZŠ – zadávací dokumentace 
ST – na základě výsledků měření posuvů a deformací konstrukčního systému ZŠ Šlapanice 
došlo k novým zjištěním o posunu podloží. Z těchto důvodů bylo nutno provést úpravy 
v zadávací projektové dokumentaci v části IO 03, ztužující konstrukce v suterénu pavilonu A 
doplněním dalších ztužujících betonových konstrukcí a plněním části IO 08 pilotová stěna 
nad budovou školy, která na základě nových výsledků měření musí zachytávat podzemní 
tlaky.  
Předpokládaná hodnota vychází ze směrných cen datové základny programu Build Power od 
firmy RTS. Předpokládaná rozpočtová cenová výše prací je 34 650 000 Kč + DPH.  
V rozpravě vystoupil: p. Zycháček – poděkoval Ing. Halamíčkovi za získání dotace. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje úpravu celkové rozpočtové ceny investiční akce „“Sanace a zajištění 
sesuvného tělesa ZŠ Šlapanice“ na základě nových zjištění v měření a tím posunu 
podloží a následně vzniklých nákladů na zajištění statického podloží školy na 
celkovou výši 34  650 000 Kč + DPH (v platné výši). 
Hlasování: 19 PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.  
 
V 18.07 hodin vyhlásil starosta přestávku do 18.20 hodin. 
Pokračování druhé části zasedání započato v 18.22 hodin. 
Během přestávky odešel Ing. Střechovský, přítomno  19 zastupitelů. 
 
 
 
ad 20A. Veřejná soutěž na výběr dodavatele finančních služeb – poskytnutí 
dlouhodobého investičního úvěru 
ST – příprava realizace investičních akcí vyžaduje také řešení zdrojů financování těchto akcí, 
jejichž rozpočtové náklady čin 129 174 tis. Kč včetně DPH. 
V rozpravě vystoupili: Mgr. Konečný, ST. 
Návrh usnesení:     
ZM schvaluje předložené ekonomické zdůvodnění pro vypsání veřejné soutěže na 
dodavatele finančních služeb – poskytnutí dlouhodobého investičního úvěru na 
spolufinancování investičních akcí „Snížení energetické náročnosti ZŠ“ a „Sanace a 
zajištění sesuvného tělesa ZŠ“ až do výše 85 000 tis. Kč se splatností 8 roků. 
Hlasování: 13 PRO – 0 PROTI – 6 SE ZDRŽELO  
Návrh byl přijat.  
 
V 18.28 hodin se vrátil do jednacího sálu Ing. Střechovský, přítomno 20 zastupitelů. 
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ad 21. Přistoupení k projektu Zdravé město 
ST – cílem je příznivě ovlivňovat kvalitu života nejen současných obyvatel, ale také život 
generací jejich dětí. Hlavními principy jsou zapojování veřejnosti, strategické řízení a 
systematické směřování k udržitelnému rozvoji.  
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, ST, Ing. Pernica, Ing. Řezníčková, Ing. Mrkvica, p. 
Zycháček, RNDr. Novák, p. Karásek. 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje:  

- členství města Šlapanice v asociaci Národní sítě Zdravých měst ČR (NSZM ČR) 
- „Deklaraci Zdravého města – Šlapanice“ v předloženém znění bez připomínek 
- jako politika Projektu Zdravé města a místní Agendy 21 Ing. arch. Jaroslava 

Klašku 
Hlasování: 13  PRO – 5 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 22. Návrh zástupce města – předseda Bytového družstva Šlapanice, družstvo 
MSN – v letošním roce skončilo funkční období předsedy. Vzhledem k tomu, že město je 
členem družstva s majoritním podílem a také vlastníkem předmětných bytových domů, byla 
tato funkce vykonávána prostřednictvím zástupce města – Pavlem Horákem. 
V rozpravě vystoupili: p. Charvát (člen družstva), MSH, Ing. Střechovský, Ing. Pernica, pí 
Teslová, MSN. 
Návrh usnesení: 
ZM navrhuje zástupce města – Pavla Horáka – do funkce předsedy Bytového družstva 
Šlapanice, družstvo, IČ: 26906791. 
Hlasování: 11  PRO – 4 PROTI – 5 SE ZDRŽELO  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 23. Obecně závazná vyhláška č. 2/2013 
MSN – v souvislosti se záměrem města vytvořit opatření, směřující k zabezpečení veřejného 
pořádku a zamezení negativních dopadů hazardu, je předkládána obecně závazná vyhláška 
o regulaci provozování loterií a jiných podobných her po městě.  
Pan Karásek sice již dříve předložil návrh na vydání OZV, ten však nebyl právně dokonalý. 
V rozpravě vystoupili: p. Karásek, MSN, p. Zycháček, Ing. Kouřil, ST, Ing. Střechovský, 
Mgr. Hanáková.  
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2013 o regulaci provozování loterií a 
jiných podobných her na území města Šlapanice. 
Hlasování:18  PRO – 0 PROTI – 2 SE ZDRŽELI  
Návrh byl přijat.  
 
 
 
ad 24. Územní plán Šlapanice 
ST – v krátkosti shrnul historii vývoje územního plánu města od roku 2006. Zastupitelé 
obdrželi podrobnější materiály. Dále se k územnímu plánu vyjádřil poručík Pokluda, Policie 
ČR pro Brno-venkov. Doporučuje jednosměrný vnitřní okruh města, čímž se zrychlí doprava 
a navrhuje a doporučuje zavedení obchvatu. 
Občanské sdružení Čisté Šlapanice rozdalo členům ZM přímo při projednávání bodu č. 24 
vyjádření. Vzhledem k obsáhlému materiálu navrhují politické kluby Čisté Šlapanice, 
Nezávislí a Změna pro Šlapanice přerušení jednání na 5 minut pro nastudování: 
Hlasování: 8  PRO – 2 PROTI – 10 SE ZDRŽELO      
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Návrh nebyl přijat.  
 
Následně přečetla Mgr. Trněná vyjádření. 
ST, MSH a MSN navrhují vyhlásit pětiminutovou přestávku, aby mohla Mgr. Trněná 
připravit v písemné podobě protinávrh usnesení.  
Hlasování: 19  PRO – 0 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.  
 
Z dalšího jednání se omluvila a jednací místnost opustila paní Jiřina Burianová 
Po 5-ti minutové přestávce pokračováno v jednání. Po přestávce se nevrátil do sálu RNDr. 
Tesařík; přítomno 18 zastupitelů.  
V rozpravě vystoupili: Mgr. Trněná, Ing. Meitnerová, Ing. Střechovský, Ing. Mrkvica, p. 
Zycháček, Mgr. Konečný. 
 
Protinávrh usnesení Mgr. Trněné: 
ZM doporučuje pokračovat v procesu pořizování nového územního plánu města 
Šlapanice dalšími úkony v mezích stavebního zákona podle čl. II. odst. 6 přechodných 
ustanovení. 
Hlasování: 5  PRO – 10 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Protinávrh nebyl přijat.  
O zaprotokolování požádali a hlasovali PRO: p. Kopeček, Mgr. Trněná, Ing. Pernica, p. 
Karásek. 
 
V průběhu projednávání se vrátil do jednacího sálu RNDr. Tesařík, přítomno 19 zastupitelů. 
 
Návrh usnesení: 

1. ZM na základě závazku města, vyplývajícího z usnesení ZM Šlapanice ze dne 
16.06.2010 a legislativní změny stavebního zákona ukončuje projednání 
konceptu územního plánu Šlapanice. 

2. ZM ukládá pořizovateli neprodleně zahájit práce na zpravování návrhu 
územního plánu ve smyslu novelizovaných ustanovení stavebního zákona se 
zohledněním závazku, vyplývajícího z usnesení ZM Šlapanice ze dne 
16.06.2010, to je prověřit možnosti vymezení plochy pro průmysl a skladování 
v rozsahu ohraničeném z jihu letištěm a ze severu železniční drahou. 

Hlasování: 11  PRO – 5 PROTI – 3 SE ZDRŽELI 
Návrh byl přijat.  
O zaprotokolování požádali a hlasovali proti: p.Karásek, Ing. Pernica, Mgr. Trněná, Jiří 
Kopeček, RNDr. Tesařík. 
Hlasování se zdržel: Ing. Mrkvica. 
 
 
Vzhledem k tomu, že jednání zastupitelstva trvá více než 4 hodiny, navrhuje ST přerušení 
jednání do zítřejšího dne v 16.00 hodin.  
 
Ing. Mrkvica dává protinávrh na dokončení schůze ZM. 
Hlasování: 7  PRO – 11 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Protinávrh nebyl přijat.  
 
 
ST navrhuje přerušení dnešního jednání a pokračovat zítřejšího dne v 16.00 hodin.  
Hlasování: 11  PRO – 6 PROTI – 1 SE ZDRŽEL 
Návrh byl přijat.  
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Pokračování v programu 13. zasedání Zastupitelstva města Šlapanice dne 13. června 
2013 od 16.00 hodin: 
__________________________________________________________________________ 
 
 
MSH zahájil v 16.02 hodin pokračování zasedání. Omluvil se Mgr. Aleš Charvát; Ing. Ivo 
Kouřil přijde později z pracovních důvodů.  
 
Přítomni dle prezenční listiny – 11 členů zastupitelstva města 
 
 
ad 25. Informace z výborů 
Mgr. Charvát, předseda KV 

- omluvil se z jednání ZM; zpráva nebyla podána 
 

Ing. Kouřil, předseda FV 
- omluven z jednání z pracovních důvodů; dostaví se později; zpráva nebyla podána 

 
p. Vavro, předseda OV Bedřichovice 

- informoval o rekonstrukci kulturního domu; připravena projektová dokumentace pro 
zhotovení stavby 

- jednání o cyklostezce pokračují 
- poslední přípravy projektu „náves Bedřichovice“; žádost o dotaci by měla být 

úspěšná. 
 
V 16.05 hodin se dostavil starosta Ing. arch. Klaška a Ing. Střechovský; přítomno 13 členů 
zastupitelstva. 
 
 
 
ad 26. Informace ST, MS, TAJ 
ST  

- informoval o rekonstrukci základní školy 
- probíhá první kolo dvou výběrových řízení na dva projekty 
- práce nebudou zahájeny v tomto školním roce, ale v průběhu měsíce září 
- v zimních měsících budou práce utlumeny z důvodu počasí 
- předpokládá se zkrácení školního roku do cca poloviny měsíce června 
- v dalším školním roce by ji neměly pokračovat stavební práce 
- poděkoval pracovníkům Satesa za sečení trávy a všem, kteří se zúčastnili úklidu 

katastru 
- ve věci výstavby supermarketu Tesco probíhají jednání; investiční ředitel projevil 

zájem o jeho vybudování, nicméně jsou to finanční důvody, které brzdí výstavbu 
- do poloviny měsíce července sdělí rozhodnutí  
- informoval o získaných dotací pro město 

 
V 16.12 hodin se dostavila Ing. Řezníčková, přítomno 14 zastupitelů. 
V 16.15 hodin přišel pan Kopeček, přítomno 15 členů zastupitelstva. 
 
MSH 

- z operačního programu životního prostředí získáno 5 dotací, z toho i na Středisko 
sběrných odpadů cca 11,5 mil. Kč 

- dětský lékař MUDr. Utěšený – náhrada za MUDr. Kysovou – nastoupí od měsíce 
srpna či nejpozději září 2013 

MSN 
- materiály ke strategickému plánu rozvoje města byly představeny veřejnosti 
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- ad Sateso, provoz skládka – stav čištění vody a případné vypouštění čpavku do 
ovzduší nezpůsobuje znečišťování okolí skládky (ovšem problém byl dlouhodobě 
zanedbáván) 

- dnešního dne proběhlo jednání – bude se odčerpávat voda ze skládky; teprve po 
odčerpání se může skládka uzavřít (nutno zamezit obousměrnému průniku vody) 

- fa ASIO zhotoví příslušnou dokumentaci 
- rozšíření činnosti Satesa – oprava chodníků 
-  

TAJ 
- informoval o personálních změnách:  

 silniční správní úřad OISM Ing. arch. Soňa Hanzlová  
 z kanceláře tajemníka odchází Mgr. Jilg a na tuto pozici nastupuje JUDr. 

Dolníčková. 
 
 
ad 27. Diskuse členů ZM 
Ing. Mrkvica 

- dotaz: po dobu zkušebního provozu se bude i nadále vypouštět čpavek do ovzduší? 
- z čeho se vychází – uzavření skládky do 4 až 5 let? 

MSN 
- technologie je doplněna prvky 
- není pravda, že čistička čpavkem negativně ovlivňuje své okolí 
- důležité je omezit množství srážkové vody 

p. Zycháček 
- dotázal se Ing. Mrkvici a MSN, proč se skládka neřešila dříve (12 let se svážela 

struska z Remetu a nebyl žádný problém) 
Ing. Mrkvica 

- důvodem může být změna technologie v Remetu či technologie ukládání nebyla dle 
provozního řádu 

RNDr. Tesařík 
- jakým způsobem řeší projekt nakládání se skládkovou vodou 

MSN 
- podrobnější informaci podám písemně 

Ing. Pernica 
- zvažte rozdělení dozoru u rekonstrukce ZŠ 
- pozemky pod skládkou jsou v nájmu? Na jak dlouho? 

MSN 
- část pozemku je v majetku města, část v soukromém vlastnictví 
- město mělo zájem o odkoupení 

pí Kučerová  
- kdo povolil odkládání nebezpečného odpadu na skládku 

MSN 
- jedná se o skládku nebezpečného odpadu – odvoz je legální 

Ing. Pernica 
- byl MSN uvolněn zaměstnavatelem pro výkon funkce místostarosty? 
- v minulosti se hovořilo o případném zvýhodňování občanů za péči o obecní pozemky  
- žádá o zasílání podkladových materiálů k jednání ZM s větším předstihem 
- má připomínky k ověřovatelům minulého zápisu 
- požaduje stanovit cenovou mapu města 

ST 
- případné zvýhodňování občanů bude řešeno v rámci druhé etapy koncepce dopravy 
- zopakoval náležitosti zápisu ze zasedání dle zákona; zápis splňuje požadavky 

Ing. Řezníčková 
- přečetla informaci občanům 
- dotázala se na pronájem stánku s občerstvením v městském parku 
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ST 
- stojí za rozhodnutím rady města ve věci pronájmu stánku s občerstvením  

Mgr. Trněná žádá o písemné zaslání 
- výsledků analýz skládkové vody 
- roční zprávu o monitoringu skládky 
- informaci, jak se měří voda ve skládce (kalibrovaný hladinoměr; pokud ano, tak 

výsledky měření) 
Mgr. Hanáková 

- připomněla, že na ustavujícím ZM rozhodli zastupitelé, zda bude MS uvolněný 
- sněmovna připravuje zákon k periodikům 

Mgr. Trněná 
- navrhovala hlasovat o zrušení funkce místostarosty 

Mgr. Konečný 
- žádá o umožnění zveřejnění článku k údajné „defraudaci“ s permanentkami do 

bazénu 
Ing. Zmeškal 

- žádá o schůzku s vedením města za účelem konfrontace článku občanského 
sdružení Čisté Šlapanice 

ST 
- schůzku doporučuje domluvit prostřednictvím sekretariátu  

p. Kopeček 
- kdy bude ozelenění Impactu Industry? 
- proč město nestanovilo minimální částku na pronájem stánku v parku 
- pod průmyslovou zónu jsou církevní pozemky; má město informace, že by tyto 

pozemky měly do budoucna spadat pod obec?  
ST 

- ad ozelenění – nemám informaci, obraťte se písemně na úřad  
- problémem církevních pozemků pod průmyslovou zónou jsem se nezabýval  

MSH  
- smlouva na pronájem stánku v parku je na dobu neurčitou s výpovědní lhůtou 

 
V 18.06 hodin vyhlásil starosta přestávku do 18.15 hodin. 
 
V 18.15 hodin se omlouvá Ing. Mrkvica a Ing. Střechovský.  
 
Vzhledem k tomu, že počet přítomných zastupitelů v sále je méně než nadpoloviční většina, 
a tudíž nejsou usnášení schopni, ukončuje starosta 13. zasedání ZM.  
Diskuse občanů bude již mimo zápis.  
 
 
Zapsala: Štěpánka Benadová 
 
 
 
 
  Marie Králová           Jan Zycháček 
ověřovatel zápisu          ověřovatel zápisu  
 
 
 

 Ing. arch. Jaroslav Klaška 
   starosta města Šlapanice 


